
 5מתוך  1עמוד 
 

  
  01.2025מן המðיין  שלא   פרוטוקול ישיבת מליאה 

  13:00  : שעה   18.01.0205: מיום
  

ה   שבת  יום   , היום  התכðסה   , אעבלין  המקומית  המועצה       18.01.2025מליאת 
ע"פ הזמðה שðשלחה מראש לכלל    13:00בשעה   01/2025מן המðיין מס'  שלא  לישיבתה  

  . חברי המועצה
  

  : משתתפים
 ראש המועצה   – שריף חידר   - 1
 סגן ממלא מקום   –תאיר סלים   - 2
    סגן   –  עזאם יוסף  - 3
  חבר   –  מוסא אבו גðימה   - 4
 חבר    –  סאלח מריסאת - 5
 חבר  – עלי חידר  - 6
 חבר  –ðג'א סלמאן   - 7

  
עו"ד    -3גזבר המועצה    – ח'טיב ח'טיב    -2מðכ"ל  המועצה    – אמיר חביב    - 1:    השתתפו

  . מבקר פðים –עו"ד עמאד גזאווי   - 4יועץ משפטי  –תומר בראון  
  

  . 13:18: ראש המועצה מר שריף חידר פתח את הישיבה בשעה
  

  מבקש להוסיף ðושא על הסדר: : ראש המועצה
 ורחובות. אשור ועדת קריאת שמות  .1

  
  ההוספה אושרה פה אחד

  10.2024המðיין וישיבה לא מן    05.11.2024מיום  9/2024פרוטוקול מליאה מן המðיין   .1
 . 12.11.2024מיו  

  פה אחד.  ואושרהפרוטוקולים 
  

  וחשוב לעדכן את פרוטוקולי הישיבות באתר המועצה. : יש ðגא' סלמאן
למיגור  שאכהן כיו"ר הועדה    , בישיבה הקודמת הוצע לי על ידי אברהים חטיבבðוסף

  ולמרות זאת לא צויין בפרוטוקול. אלימות , שאðי סירבתי להצעה , 
ðתי והצבעתי על מספר טעוסףבðתי וביקשתי  יות חישוביות  ו , דיון התקציב, צייðוציי

  למרות זאת לא ðעשה. לתקן אך 
: בעðיין פרוטוקולי הישיבות אכן מפורסמים באתר , מה שלא מפורסם    אמיר חביב

המובאים   הפרוטוקולים  דוגמת  המליאה  לאישור  הובאו  שטרם  פרוטוקולים  אלה 
  היום . 

  
  : בעðיין התקציב : התקציב תוקן בהתאם להערות .  חטיב חטיב

  
 : לפי רשימה מצורפת תב"ירם  שורא .2

  



 5מתוך  2עמוד 
 

/גוף     משרד 
  מממן 

סכום    תחום 
  ההשתתפות  

השתתפות  
  המועצה  

מחשבים    מפעל הפיס    1 רכישת 
  יסודי ד  

82,800   ₪  0  

בתי    מפעל הפיס    2 וריהוט  ציוד 
  יסודי ד'   –ספר  

160,000   ₪  0  

  משרד הפðים    3
  
  

פרויקט   המשך 
  גגות סולאריים  

1,000,000   ₪  0  

  משרד הפðים    4
  
  
  

כיכרות    פיתוח 
  שדרה ראשית  

425,000   ₪  0  

והגדלה    מיðהל התכðון    5 הארכה 
התחייבות   של 
אדם   כח  העסקת 
לחיזוק   מקצועי 

  מחלקת ההðדסה  

מהðדס  -1
פרויקטים  

לתקופה  
עד    1.11.26

סך    31.08.27
    155,833של 

  
תמיכה    -2

מתכðן   עבור 
לתקופה  
עד    1.11.26

31.08.27  
  73,333בסך  

 ₪  

  

הכלכלה    6 משרד 
  והתעשייה   

אזור   פיתוח 
  תעשייה  

893,004.16  
 ₪  

  

הביðוי    7 משרד 
  והשיכון  

כבישים   פיתוח 
תוכðית   במסגרת 

קול    –  1092תמ"ל  
  70.2024קורא  

8,246,328   ₪    

הביðוי    8 משרד 
  והשיכון  

בגוש     12210שצ"פ 
  77חלקה 

815,274   ₪    

מוכðות    משרד הפðים    9 שיפור 
מס'    –לחירום  
התחייבות  

1001823781    

60,000   ₪    

תוכðיות    משרד הפðים   10   – קידום 
פיתוח   תקציב 

מס'    -2024

171,264   ₪  28,736  
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  – התחייבות   
1001834055    

  – שיקום כבישים     משרד הפðים    11
פיתוח   תקציב 

מס'    -2024
  – התחייבות   

1001834057    

200,000   ₪    

טבע    משרד הפðים    12 ðזקי  תיקון 
תקציב    –ומפגעים  

מס'    –  2024פיתוח  
התחייבות  

1001834058    

93,000   ₪    

תמיכה ושיפוץ בתי    משרד הפðים    13
– עלמין ומבðה דת   

התחייבות    – מס' 
1001811146    

83,661   ₪    

פרויקטים    משרד הפðים    14
החלטת   במסגרת 

    550ממשלה  

1,356,000    0  

 
  
  

  פירוט מצ"ב –  ל התב"רים מאושרים פה אחד כל
  

על שיקום כבישים, אðי מציין שהכביש  אðי מציין שאם מדברים כבר    :ðגא' סלמאן
  הראשי הכי זקוק לשיפוץ.

  ðן כיכר בצומת של אולם הספורט. היה בכלל מתוכ לדעתי 
  

המועצה לכל    :ראש  תכðון  עורכת  אשר  חברה  האטה  הבאðו  פסי  לרבות  הכביש 
  ותמרור, המצב הפיזי בכביש במצב היום לא מאפשר כיכר. 

  
  אðי לא מהðדס אבל לדעתי שווה לבדוק כיכר קטðה. :ðגא' סלמאן

  
 עובדים בכירים. מיðוי ðציגי המועצה לכהוðה בוועדה לבחירת  .3

 
  : מציע את מר בדר קסום וðג'א סלמאן. ראש המועצה

  
  אושר פה אחד. 

  
 מיðוי ממוðה על חוק חופש המידע.  .4

 
חופש  מðכ"ל המועצה כממוðה על    -  -: מציע למðות את מר אמיר חביבראש המועצה

  המידע. 
  אושר פה אחד. 
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  אושר פה אחד. 
  

 : 2025לשðת  אשור מסגרות האשראי של המועצה  .5
  תקופת ההיתר   סכום ההיתר   המלווה שם הבðק   ס  -מס' 

  31.12.2025עד   01.01.2025מ   ₪   1,000,000  בðק מזרחי טפחות    1
  31.12.2025עד   01.01.2025מ   ₪   1,250,000  בðק לאומי לישראל   2
  31.12.2025עד   01.01.2025מ   ₪   1,600,000  בðק מרכðתיל דיסקוðט   3
  

  אושר פה אחד. 
  

עבודה    ר להיתת מðהל מחלקת החיðוך דר' ח'אלד שיח' אחמד  שה לבקמליא האישור   .6
 . 1950 –י"א  לצו המועצות המקומיות התש  ð143וספת בהתאם לסעיף 

 
  את הðושא מההסדר  לאור בקשת חברי המועצה.  : מבקש להורידראש המועצה

  
  אושר פה אחד.  –הðושא הורד מסדר היום 

  
  

  16.01.2025לפרוטוקול וועדת ההðחות מיום  אשור המליאה למחיקת חובות בהתאם  .7
 , בהתאם לצו המועצות המקומיות. 

 
  היה בוועדה? איך ðדע מה : ðגא' סלמאן

  
  : ועדת ההðחות התכðסה לפי החוק ומצורף פרוטוקול. ראש המועצה

  
, לכן הארðוðה של  2023מי שסיים עבודה ב  בעðיין הארðוðה, למשל יש לי  :  עלי חידר

  צריכים להתחשב בעðיין.  2024
תלושים    3פעמים כדי להסדיר תשלומים, וצריך    20מס פעמים קרוב ל  הגיע למועצה  
של   אליהם   2024אחרוðים  להתייחס  צריכים  אלה  להתחשב    וקבוצות  ועל המועצה 

  2023למעמד לא עובד כי בשðת  לא יקבל הðחה    2024שבשðת  בðושא זה לא יכול להיות  
  יש משכורת. 

  אושר פה אחד.  –אשור מחיקת החובות עולה להצבעה  
  

 . אשור המליאה להספקת כהוðה של היועץ המשפטי .8
  

  במליאה?  שארשאתה ת ðכון   האם זה: פðה לעו"ד תומר בראון  ראש המועצה
  

לפðי ההצבעה    צהעאðי מצטרף ואומר שצריך לשמוע את דברי ראש המו:  ðגא' סלמאן
  יכול להגיד מה שיש לו. עו"ד תומר בראון  

  
  הישיבה מוקלטת?  שאלה האם: עו"ד תומר בראון

  תשובה: כן. 
שמדובר בהפסקת כהוðה ומאחר ואðי מכבד את הðוכחות    כיוון  אצא אין חובה שאðי  

  לפðי ההצבעה. שיתאפשר לי לברר בפðי חברי המועצה ומבקש 
  

  כמה מילים בפðי המליאה בטרם ההצבעה עו"ד תומר בראון מבקש לאפשר לו לדבר 
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של המועצה עו"ד תומר    ðה לסיים את כהוðתו של היועץ המשפטיו ברצ:  המועצה  ראש  
ל בראון   כך מסרתי  ביום    וועל  עוד  שעלו    22.11.2024הודעה  הרבות  הסיבות  לאור 

  . ובין היתר  ליובמכתבי א
ממלא   לא  המשפטי  ולא  את  היועץ  כראוי  הייעוץ  מעðיק  תפקידו  את  הולם  באופן 

  ביðי לביðו.קיים חוסר אימון מוחלט  למועצה , המשפטי השוטף  
תפעל  כאשר המועצה    ו, להתחיל בהליך סיום העסקה שלאðי מבקש אשור המליאה  

  בðושא.   הדיןבהתאם להוראות 
  

חידר כאשר    :עלי  הראשוðה  בישיבת המילאה  ðיסיתי אותו  אליו  אðי אישית  פðיתי 
  ודיבר בקול גבוה. עשה מזה עðיין והוא עðה לי תשובה לא ðכוðה ואף הסגðים  בשאלת 

  
לðו שלו בשכר ועðה לðו שאðי  תו בעðיין כמה סגðים מותר  ו: כאשר שאלðו אא סלמאן'ðג

  סגðים.  3שכן מותר למðות  חושב 
  

מה    בצורה חברית אליו  איתו כמה פעמים ואף פðיתי    שוחחתי כבר  : אðי  המועצהראש  
ובכלל תחושתי שהקליט  סוג של איום    – ואף איים במכתבים    עðה לי? עðה לי בכתב

  אותי בכלל.
  

  . אושר פה אחד  –הðושא הובא להצבעה  
  

  .14:12ראש המועצה הכריז על ðעילת הישיבה בשעה  
  

  שיחות טלפוðיות: 
  מאשר.  - אברהים ח'טיב

  מאשר.  – בדר קסום 
  מאשר.  –תאיר ח'ורי  

  מאשר. –ח'אלד גזאוי  
  רשם :

 המועצה   מזכיר  -אמיר חביב  


